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Na 3. schůzce žákovského parlamentu byli všichni seznámeni s výsledky voleb do parlamentu. 
Připomínáme,  že  30.  listopadu  proběhne Barevný  den. Děti,  a  samozřejmě  i  učitelé, mohou  přijít  v 
oblečení sladěném do jedné barvy. Třídy se mohou domluvit na jednu barvu a nebo může každý přijít v 
jiné. 

 Teď něco k třídění odpadu. Nevhazujte do malých kontejnerků, které máte ve třídách, špinavé 
kelímky, nebo věci znečištěné od potravin apod. Opět připomínáme, že byste měli při odchodu ze třídy 
zhasínat a zavírat okna. Taky nezapomeňte, pokud   vhodíte vzkaz do schránky důvěry, napsat, v jaké 
třídě je problém, aby mohl být řešen. 
  Dne 7.11.2011 proběhlo vyhlášení výsledku Halloweenu – nejlepší výzdobou se mohly chlubit 
třídy 4.B, 8.A, 9., nejvyšší počet masek přišlo posledního října do těchto tříd: 1.A, 5.B. Nejhezčí maskou 
překvapila Kristýna Forstová z 2.A a Nikolas Havel z 8.B. Jsme rádi, že se tolik tříd zapojilo do výzdoby 
ve vestibulu školy (1.A, 1.B, 2.A, 2.B, 3.A, 3.B, 4.A, 5.A, 5.B, 7.). 

 Jak chutná podzim? To  je název projektu, který vymysleli páťáci. Každá  třída by měla napsat 
jeden nebo dva verše do  společné básničky. Kdo  chce, může namalovat  i obrázek. Pozadu  s nápady 
nezůstávají ani další  třídy. 5.B –  třídy dobrovolně ozdobí  svůj  stromek na Mastníku  (chléb,  jablka) a 
stromeček vyfotí; navrhli také Den ve středověku. 8.B – Pohádkový  les pro školku a 1. stupeň na jaře. 
3.B – Den pohádkových postaviček. 3.B ‐ Den her s třídními učiteli.  

Žáci 8. A  také představili další  zajímavý projekt  ‐ Naše  škola hledá  talent. Bližší  informace  se 
dočtete v článku A. A. Baláta. 

Tereza Karlovcová, 9. tř. 
 
 
 
 
 

V  pondělí  31.  října  přicházely  do  školy  děti 
oblečené za čarodějnice, upíry, kostlivce a podobně.  

Nejhezčí  masky  z  jednotlivých  tříd  se 
zúčastnily  focení.  Slavil  se  totiž  Halloween.  Některé 
třídy byly i velmi hezky vyzdobené, např. 8. A nebo 9. 
Všude  se  skvěly  strašidelné  dýně,  duchové  nebo 
obrázky, které vyrobili žáci. Nejvíc mě asi překvapilo, 
že někteří učitelé přišli také nevšedně oblečení.  

Paní  učitelka  Schenková  s  dobrovolnicemi  z 
devítky  napekla  perníčky  v  podobě  dýní  a  linecké 
duchy, dobroty se u nás rozdávaly při hodině českého 
jazyka.  

Myslím,  že  jsme  si  tento  oblíbený  svátek 
všichni užili. 

 M. Augustinová, 9. tř. 



Podim ve 2. A 
 Podzim je obdobím barev. Stromy 
září zlatou a červenou barvou. Listy tisíců 
barev a odstínů se vznáší a krouží jako 
malinké baletky. Pole jsou hnědá  jako 
vyloupnuté kaštánky. 

My jsme se rozhodli kousek 
podzimu přenést i do své třídy 2. A. 
V hodinách Vv, Pč, Prv a Čj jsme vyráběli 
podzimníčky, slunečnice, malovali jsme 
podzimní květy, ovoce na míse, z víček 
jsme vyrobili symboly podzimu. Na vycházce 
jsme pozorovali, jak se mění příroda a 
přinesli jsme si spadané listí a vylisovali ho.  

Na závěr jsme poznatky o podzimu 
shrnuli do slohové práce, kde jsme 
popisovali podzim a pak jsme ho i výtvarně 
ztvárnili. 
 
Halloween ve 3. A 

Protože už začal podzim, řekla nám paní učitelka, ať si ve čtvrtek 20. října přineseme na hodinu 
výtvarné výchovy nějaké věci na výrobu podzimníčků. Přinesli jsme si ozdobné dýně, šišky, listy a další 
věci, které se dají v podzimní přírodě najít. Každý z nás vyrobil svého podzimníčka a pak jsme si je 
vystavili na lavici. 

V. Stachová udělala na lodi piráty z Karibiku. Já jsem vyrobila ježečka. Prý se moc povedl. 
Žaneta donesla velikou dými a s pomocí paní učitelky jsme ji vydlabali a nazdobili. Byly to moc hezké 
výrobky pro výzdobu naší třídy na halloween. 

Matyáš Kopecký, Kamila Felixová, 3. A 

Ve čtvrtek 20. října 2011 jsme vyráběli v hodině 
výtvarné výchovy podzimníčky a vydlabávali jsme dýně. 
Někteří spolužáci kreslili halloweenské motivy. Příští hodinu budeme vyhodnocovat nejhezčí výrobky. Při 
pracovních činnostech jsme dělali strašidelné masky – „škrabošky“, které můžeme použít při 
halloweenské noci. Už se na to moc těšíme. 

Soňa Kreysová, 3. A 
Vycházka 3. A 

Snažíme se orientovat v mapách. Dneska jsme v prvouce pracovali ve skupinkách a v terénu. 
Každá skupina dostala plánek, na kterém byla zakreslená škola a kopec Mastník. 
 Museli jsme se domluvit s ostatními ve skupině, zakreslit silnici a najít název ulice. Byla to i 
legrace, protože jeden musel nahrbit hřbet, abychom mohli zapisovat. 
 Hodina utekla jako voda. 
 
Podzimníček 

 Ve středu 12.10. jsme dělali z podzimních plodů zvířátka a podzimníčky. Sabina Súkeníková  
přinesla  dýně,  abychom mohli udělat obličeje. Ve čtvrtek 13.10. jsme dělali draky. Přinesli jsme si listy a 
museli jsme si připravit tempery. Potom jsme si vymalovali draka světlou barvou a obtiskli jsme na něj list 
natřený temperou  tmavou barvou.  Draky máme na výstavě a je na ně krásný pohled. 

M. Forejtová,  V.Bláhová,  E.Pluhařová, 3.B 
Halloween 

31. října jsme vydlabávali dýně.  Sabina Súkeníková už před měsícem přinesla dvě dýně a 
Anička Visingerová cuketu. Nejdřív nám paní učitelka vyřízla otvor a potom to začalo. Děti začaly lžičkami 
vydlabávat dýni a cuketu. Paní učitelka nejdřív vyřízla dýni oči,  pusu, nos a vlasy. Potom udělala cuketu: 
oči, pusu, nos a dvě ruce. Ostatní zůstalo na nás. Práce se nám líbila a nakonec se i podařila. Z hotové 
dýně jsme se pak společně radovali. 

    M. Forejtová,  V.Bláhová,  E.Pluhařová, 3.B 



Sběrný dvůr 
 V pondělí 2. listopadu jsme byli ve sběrném  

dvoře  zjistit, co tam patří a co naopak ne. Měli jsme 
ještě zjistit, jestli z toho, co tam dáme, se ještě může 
něco vyrobit a kdy mají otevřeno. Už víme, že se 
například rozmelou pneumatiky a plast a z toho 
vzniká asfalt. 

Když jsme se vrátili do školy, snažili jsme se 
vytvořit obrázek sběrného dvora. Docela se nám 
práce dařila. Pracovali jsme ve skupinkách, a proto 
se nám práce líbila. 

J. Maxa, D. Baum, H. Šivák, S. Sukeníková, 3. B 
  
Na návštěvě u čtvrťáků 

Dne 31.10 jsme ve 4.A a 4.B měli halloween. 
Kdo chtěl,  mohl přijít do školy v masce. Dělali jsme 

papírovou dýni. Při anglickém jazyce jsme hráli dvě anglické hry, např. jsme si tahali lístečky s úkoly. Ten 
den jsme taky mezi námi vybrali dvě nejstrašidelnější masky. Nejvíce se nám líbil Tomáš Doležal a Karolína 
Fišerová, kteří nás pak reprezentovali při společném focení žáků školy. Tento den byl super.  
 Ve středu 9. listopadu jsme si do třídy mohli přinést své nejoblíbenější hračky. Při hodině slohu jsme 
hračky popisovali a o přestávkách jsme si s nimi mohli hrát. Asi nejvíce dětí si přineslo plyšáky, ale objevilo 
se v naší třídě i hodně panenek a baybladů. 

T. Doležal, S. Cavallari, 4. A 
Projekt - Hasiči 

V pondělí 24.10. jsme se sešli s tř.učitelkou v 9 hodin 
ve třídě. Řekli jsme si důležité věci a vydali se do hasičárny k 
profíkům. Tam nám ukázali oblečení hasiče, hasičská auta a 
jejich vybavení. Pustili sirénu. Mohli jsme si vyzkoušet dýchací 
masku, potěžkat hydraulické kleště a nůžky, vylézt na střechu 
auta. Obdivovali jsme visutý žebřík na autě, který sahá do 
výšky 30 metrů. Pak jsme si šli prohlídnout hasičskou 
základnu a zjistili jsme, že to mají jako ve škole - učebnu, 
posilovnu, kuchyňku..  

Poděkovali jsme za prohlídku. Bylo to super. Rádi si to 
zopakujeme.  
                                                   Tomáš Pitipáč a celá 4.B  

Po návratu do školy čekaly na žáky pracovní listy s hasičskou tematikou, zopakovali si Čj i M, kdo 
měl zájem i  Nj a Aj.  Ve skupinkách pak zpracovali na flip téma: HASIČ.   

 
4. třídy v knihovně 

Dne 19.10.2011 jsme šli do místní knihovny na 
besedu o pověstech Staňkova a okolí.  

Paní Malíková pro nás připravila zajímavé povídání 
a přečetla nám některé pověsti, které jsme ještě neznali.  

Děkujeme.     
žáci 4.A a 4.B  

Halloween ve 4.B 
V pondělí 31.10. jsme se zapojili do školní akce. 

Ráno někteří z nás přišli do třídy v maskách a přinesli z 
domova vyřezané dýně, namalované obrázky.  

I učení začalo netradičně - Halloveenským čtením. 
Dozvěděli jsme se tedy něco o tomto svátku, který se slaví 

především v anglicky mluvících zemích. Pak si každý z nás vyrobil dýni a čarodějnici. Přitom nám p. učitelka 
četla strašidelné příběhy o Halloweenu z ABC.  

Zažili jsme další netradiční den.  
Učení ve 4.B 

Skoro každý týden využíváme interaktivní tabuli na  Čj  a  M . Procvičujeme a opakujeme si, teď 
třeba vyjmenovaná slova. Baví nás tam chodit. 

    Kačka V. a Simonka B. 
Učíme se o vesmíru 

Minulý měsíc jsme začali probírat vesmír, sluneční soustavu a galaxie. Naše paní učitelka 
Roubalová se domluvila s paní učitelkou Pluhařovou  a šli jsme na část dne do 5.B, kde jsme se dívali na 
film o vesmíru. Bylo to moc hezké.  

V rámci výuky chceme jet do Prahy do planetária. Už se na výlet moc těšíme. 
D. Šmejkalová, T. Bláhová, 5. A 



Juniorfest a kino 
 Dne 8. listopadu se vydaly 5. a 6. třídy do Horšovského Týna na film Superbrácha, který zde byl promítán 
v rámci Juniorfestu.  
 Film byl o dvou bratrech, kteří si navzájem hodně pomáhali. Mladší bratr jednou našel meteorit, díky 
kterému se jeho starší brácha změnil v bratra se superschopnostmi. Nejdříve nás zarazilo, že film byl v dánština  
a byl překládán jen jedním člověkem, ale brzy jsme si na to zvykli a film se nám líbil. 

T. Bláhová, D. Šmejkalová, 5. A 
Znak školy 

Při výtvarné výchově jsme dostali úkol vytvořit návrh znaku školy. Vypadalo to jednoduše, ale nakonec to 
tak snadné nebylo. Ze všech návrhů jsme vybrali tři. Tři, které skládáme jako mozaiku z plastových víček. Do 
práce jsme se vrhli s chutí a práce se daří. 

Máme na vás prosbu. Pokud doma máte černá a bílá víčka, která nepotřebujete, budeme za ně rádi. 
Žáci 5.B 

Co nového v  6. B? 
 Ve třídě při hodinách matematiky hrajeme novou hru. Jsme rozděleni do skupinek po třech lidech. Když 

uděláme určený úkol správně, dostaneme body. Podle bodů se posouváme na mapě, kde obsazujeme území. 
Kdo obsadí největší kus, vyhraje. Zatím se nejvíce daří skupince s M. Pomahačem, T. Schenkem a M. Takáčem. 

Ve středu 2.11. k nám přišli pracovníci z psychologické poradny. Naším prvním úkolem bylo doplnit do 
tabulky ke každému žákovi body označující sympatie a vliv na ostatní. Další den jsme hráli různé hry, např. jsme 
si v kroužku říkali, co nám ve třídě vadí, co se nám líbí… 

Tomáš Schenk, 6. B 
Semináře v 7. třídě 

2.11.2011 jsme měli dramatickou výchovu a přírodopisný seminář. Skupina, co chodí na dramatickou 
výchovu, se odebrala do podkroví školy. Přírodovědný seminář vyrazil do terénu, do sběrného dvora.  

Na dramatické výchově jsme se nejdříve měli seřadit podle data narození bez použití slov. Poté jsme si 
zahráli užasnou hru, hru na blázny a na psychiatrickou léčebnu. To už zvonilo na další hodinu, ale protože máme 
dvouhodinovku, tak jsme pokračovali dál. Hráli jsme hru, při které jeden hádal název písničky podle vět, které 
jsme mu napovídali – podmínkou bylo, že každá věta musela obsahovat nějaké slovo z vybrané písničky. Ke 
konci hodiny jsme se rozloučili a odcházeli jsme na oběd.  

Hodiny na dramatické výchově nám vždy velmi rychle utečou. A to je moc 
prima. 

L. Augustinová, J. Schenk, 7. tř. 
Loutkové divadlo  

Při společenskovědním semináři se učíme o loutkovém filmu a loutkách. 
Protože hraji v loutkovém divadle ve Staňkově, nabídl jsem, že tam můžeme jít na 
exkurzi. Domluvil jsem se s tetou Jitkou Kunešovou a ta nám divadlo ukázala. 
Předvedla nám loutky a řekla nám mnoho zajímavostí o nich i o fungování divadla. 
Já s panem Keckem, který se v divadle stará o osvětlení a zvuk, jsme ukazovali, co 
dokáže technika s mikrofony. Hlavní téma byly ale samozřejmě loutky, ty si mohli 
všichni vyzkoušet vodit. Byla to skvělá exkurze a všem se moc líbila. 

                                                                   Albín Augustýn Balát, 8.A  
Beseda pro osmáky a deváťáky 

Dne 31.10 za námi přijela paní 
ředitelka ze Středního odborného učiliště z 
Domažlic. Přivezla s sebou své kolegy a tři 
dívky, které jsou v třetím ročníku v oboru 

kadeřnice, kosmetička. Paní ředitelka nám vyprávěla, ,jak to tam probíhá, 
co je tam za obory a  jaká jsou uplatnění. Studentky odborného učiliště 
nám udělaly některé účesy, nalíčily nás a udělaly ornamenty na nehty. 

Šarlota Balátová, 9. tř. 
Beseda s paní senátorkou 

Dne 18. října v deváté třídě proběhla beseda o senátu. Osobně 
k nám přijela paní senátorka JUDr. Jiřina Rippelová.  

Beseda proběhla v době odpoledního vyučování. Nejdříve nám 
paní senátorka vyprávěla o svém životě. Dozvěděli jsme se, že pochází ze 
Sušice a že vystudovala právnickou fakultu. Následně pracovala jako 
právnička, poté jako starostka a nyní je už šest let senátorkou. Řekla nám, 
kde sídlí senát. Jejich hlaví sídlo je ve Valdštejnském paláci v Praze. 
Samozřejmě ale mají i další sídla.  

Pak následovalo detailnější povídání o senátu, práci senátorů, o zákonech. Už víme, co se např. všechno 
musí udělat, aby se zákon schválil. Povídání paní senátorky, která byla velmi sympatická, bylo hodně zajímavé a 
poučné.                                                                                                                           D. Paulová, A. Jaklová, 9. tř.  



Juniorfest 
V neděli 6. 11. proběhlo v Horšovském Týně zahájení 

čtvrtého ročníku filmového festivalu Juniorfest. Do týnského 
zámku proto zavítaly některé slavné osobnosti, např. režisér 
Vorlíček, herečka Hrubešová, animátor Adamec nebo 
Helenka Nováčková, představitelka malé Saxany v novém 
Vorlíčkově pokračování. 
            V zámeckém sále se také předávaly ceny vítězům 
výtvarné soutěže Skřítci ve filmu. Z naší školy se zde 
umístily čtyři žačky - Aneta Bernklau vyhrála 1. cenu ve 2. 
kategorii, Michaela Topinková a Drahoslava Letáková obě 
získaly 3. cenu ve 3. kategorii a Michaela Augustinová 1. 
cenu ve stejné kategorii. Výhry předával herec ze seriálu 
Ulice Jakub Štáfek. 

Míša Augustinová, 9. tř. 
 

Pevnost Týn 
Škola nám zařídila účast na Juniorfestu 

v Horšovském Týně. V pondělí vyrazilo družstvo složené 
ze žáků 6. tříd na soutěž Pevnost Týn. Byl dokonce 
vypraven i autobus plný diváků z ostatních tříd, kteří jeli 
naše družstvo povzbuzovat. 

Kromě naší školy se zúčastnily i školy 
z Poběžovic, Domažlic, Horšovského Týna a Stoda. Každé 
družstvo mělo svého kapitána – herce ze seriálu Ulice. 
Náš tým si vylosoval Jakuba Štáfka. Plnili jsme různé 
úkoly, např. skládali kostky, snažili jsme se dostat 
kuličky do otvorů na balancovníku, srazit kuželky… 

Přestože jsme nevyhráli, soutěž jsme si užili a 
dostali jsme bezva ceny – nafukovací křesla Coca-Cola, 
trička a slíbený výlet na natáčení seriálu Ulice. A většina 
soutěžících i diváků si nenechala ujít autogramiádu, 
která proběhla na závěr soutěže.  

M. Takáč, T. Schenk, 6. B 
 

Naše škola hledá talent 
Určitě znáte show Česko Slovensko hledá talent. My jsme se rozhodli uspořádat tuto show tady 

v naší škole. Cílem této talentové soutěže je, aby  děti  ukázaly to, co umí, předvedly svůj talent. 
Ve školním kole zasednou v porotě pan ředitel a zároveň místostarosta města Staňkova 

Jaroslav Šobr, paní učitelky Miriam Augustinová, Věnceslava Schenková, Miroslava Budínová a pan 
učitel Zdeněk Valečka.V dětské porotě jsou Nikola Bublová, Aneta Kůstová, Nikolas Havel,Tereza 
Leitlová a Michal Kameník.  

Další informace soutěžící dostanou od někoho z realizačního týmu. Už se moc těšíme a všem 
odvážným držíme palce.                                                                             A. A. Balát,  spoluautor projektu 
 
Florbal 

9.  listopadu vybraní šesťáci a sedmáci vyrazili do Horšovského Týna, kde  jsme hráli první kolo 
republikového turnaje ve florbale Orion Cup.  

Naši školu reprezentovali brankář Denis Drudík a hráči Michal Pomahač, Honza a Tomáš Ježkovi, 
Honza Hájek, David Bartošík, Roman Šaraj, Dan Súkeník, Petr Tulačka.  

Našimi  soupeři  byla mužstva  Holýšova,  Blížejova,  Horšovského  Týna  a  Bělé  nad  Radbuzou. 
Zpočátku  jsme se rozkoukávali a sehrávali, takže nám chvilku trvalo, než  jsme se sehráli, ale nakonec 
jsme se rozjeli a bylo z toho krásné druhé postupové místo do dalšího kola. Jako  jediní  jsme dokázali 
držet krok s vítězem ‐ mužstvem Horšovského Týna, se kterým jsme jen těsně prohráli 2 : 3.  

Podle  diváků  toto  utkání bylo nejkrásnější  a nejvyrovnanější utkání  turnaje. Už  se  těšíme na 
další kolo.                                                                                                                               Sedmáci ‐ florbalisti 



Četli jsme si s prvňáky 
To je nápad! Když nám paní učitelka řekla o nápadu společného čtení s 

prvňáčky, věděli  jsme, že to bude zábava a začali  jsme se těšit. Zjistili  jsme, že 
budeme pracovat ve skupinkách s pohádkou a s naší fantazií a představivostí. 
Více nám paní učitelka neprozradila. 

9.  11.  jsme  se  už  od  rána  těšili  na  třetí  hodinu.  S  kým  asi  budu  ve 
skupince? O čem pohádka bude? Co bude naším úkolem? A najednou jsme četli 
první část pohádky. Krajkové záclonky z tenounkých vláken pavučin třpytící se 
jako zářivé diamanty nás uvítaly na zahradě plné překvapení. 

Bylo  to  perfektní.  Četli  jsme  prvňákům  a  oni  nám  pomáhali  svou 
velkou  fantazií, malovali  jsme, dokonce prvňáčči psali  i krátká slova. Nakonec 
jsme dali dohromady vše, co  jsme se dozvěděli,  řekli si, co se nám  líbilo a  jak 
nám to ve skupinkách klapalo. Paní učitelka nás odměnila krátkou pohádkou na 
dataprojektoru. 

Dopoledne  se  opravdu  povedlo.  Chtěli  bychom  to  zase  někdy 
zopakovat. To už možná budou číst prvňáčci nám.       J. Pluhař a N. Zámostná, 5. B 
 
Konference – Kreativní demokratická škola 
  V loňském  roce  se naše  škola  zúčastnila projektu 
Kreativní demokratická škola, při kterém jsme se zamýšleli 
nad  problémy  našeho  města  a  navrhovali  řešení.  Naši 
školu  měla  reprezentovat  třída  8.  A,  která  vymyslela 
projekt Bezpečný Staňkov.        
   3. listopadu jsme se společně se školou Domažlice 
vydali  na  konferenci  do  Plzně,  kde  Michal  Kameník, 
Drahuška Letáková a Leoš Bárta prezentovali svůj projekt 
Bezpečný  Staňkov.  Než  se  však  naši  svěřenci  pustili  do 
prezentace, byli jsme provedeni po městě architektem. 
          Při  své  cestě  jsme  se  zastavili  před  divadlem  J.  K.  
Tyla  a  před  areálem  závodu  Škoda.  Cesta  byla  velmi 
zajímavá. Asi po hodině naše výprava skončila a my se vydali směrem k muzeu. Tam si nás vzal do parády Gustav 
z CPKP, který pro obě školy připravil pár her. 
          Po  ukončení  soutěží  jsme  se  uvnitř  muzea  občerstvili  a  o  hodinu  později  bylo  již  vše  připravené  na 
prezentaci projektů. Trio našich vyvolených začalo s projektem jako třetí a podalo skvělý výkon. Na vítězství však 

bohužel nedosáhlo. I tak jsme se ale domů vraceli v dobré náladě. 
          Závěrem  bych  dodal,  že  na  tento  den  zřejmě  nikdy  jen  tak 
nezapomeneme. Doprovod po Plzně nám dělali příjemní  lidé a po celou 
dobu akce panovala příjemná atmosféra.                           Pavel Svatek, 8.B 
 
Příprava na vánoční trhy 

Jako každým rokem, tak i letos se budou konat vánoční trhy. Žáci 
z některých  tříd  už  začínají  s  výrobou  vánočních ozdob,  svícnů  a  jiných 
dekorativních  předmětů.    Někteří  deváťáci  se  rozhodli  pro  pečení 
perníčků. Protože v době výuky moc  času není, vykrajují, pečou a zdobí 
perníčky v době volna – o podzimních prázdninách, v pátek po vyučování 
či o víkendu.  

Určitě  si  všichni  v  předvánočním  shonu  udělejte  chvilku  času  a 
přijďte se v neděli 4. 12. podívat ke kostelu na vánoční trhy. Zcela určitě 
vás čeká hezká podívaná a , pokud se vám něco hodně zalíbí, neváhejte a 
kupte si to.  

Těšíme se na Vás. 
Petra Malíková, 9. tř. 

 
Dne 27. listopadu v 17 hodin proběhne na staňkovském náměstí slavnostní 

rozsvěcování vánočního stromku. Jako každým rokem bude stromek stát kousek před radnicí. Sbor ZŠ  
bude zpívat vánoční koledy.  Budeme samozřejmě rádi, když se přidají i diváci. 


